
Александра Пандуревић 

Питање постављено Министарству комуникација и транспорта БиХ – „Када ће 

Министарство комуникација и транспорта упутити Савјету министара БиХ измјене и 

допуне Закона о безбједности саобраћаја?“  

 


